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德勤泰国拜访 Mega ICBC 兆丰国际商业银行（泰国）：

共议监管趋势与行业挑战 

图为德勤泰国团队一行与 Mega ICBC 兆丰国际商业银行（泰国）总裁兼首

席执行官许瀛钦先生，以及副总裁兼信息技术 IT 部总经理刘鼎元先生合

影。 

https://www2.deloitte.com/th/en.html


 

2025 年 9 月 10 日，德勤泰国专业团队拜访了 Mega ICBC 兆丰国际商业银行

（泰国），并受到兆丰银行总裁兼首席执行官许瀛钦先生，以及副总裁兼

信息技术部总经理刘鼎元先生的热情接待。此次会晤体现了双方对于加强

专业服务机构与泰国金融服务业之间交流合作的高度重视。 

 

德勤团队由审计与鉴证合伙人 Wilasinee Krishnamra 女士、税务与法务合伙

人  Wanna Suteerapornchai 女士、战略、风险与交易合伙人  Narumol 

Jirapanich 女士，以及德勤泰国中国服务部总监谢良谦先生和副总监董烁女

士出席。双方在圆桌讨论中分享了各自的观点与经验，并探讨了未来潜在

的合作方向。 

 

双方就多个议题展开了深入讨论，重点围绕金融监管框架之下的银行合规

要求（包括 ESG 报告 与 ECR 报告）、反洗钱合规，以及泰国央行颁发的最

新法规动态等议题。同时，交流还延伸至更广泛的挑战，例如数字化转

型、技术治理，以及可持续金融日益重要的地位。双方就如何帮助金融机

构更好地应对监管变化、加强风险管理、提升韧性、并为利益相关者创造

长期价值进行了深入探讨。 

 

展望未来，此次会谈凸显了德勤作为值得信赖顾问的角色，其核心承诺是

深入理解银行业所面临的独特挑战。凭借深厚的行业经验与专业洞察，德

勤多年深耕金融服务领域，为全球金融机构提供量身定制、切实可行且具

前瞻性的解决方案，协助金融机构在经济与监管瞬息万变的环境中实现长

期可持续发展。 

 

 

 

 

 
 

 

联系方式 

• 谢良健 Stan Chia 

德勤泰国-中国服务部负责人 

邮箱: Ichia@deloitte.com 

• 董烁 Sukie Dong 

德勤泰国-中国服务部副总监 
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Dbriefs 

A series of live, on-

demand and 

interactive webcasts 

focusing on topical 

tax issues for 

business executives.  

Power of With 

Focus on the power 

humans have with 

machines. 

Tax@hand 

Latest global and 

regional tax news, 

information, and 

resources. 

   
 

 

 

 

 

 

    

 

 

Deloitte Thailand 

Deloitte refers to one or more of Deloitte Touche Tohmatsu Limited (“DTTL”), its global network of  member firms, and their 

related entities (collectively, the “Deloitte organization”). DTTL (also referred to as “Deloitte Global”) and each of its member 

firms and related entities are legally separate and independent entities, which cannot obligate or bind each other in respect 

of third parties. DTTL and each DTTL member firm and related entity is liable only for its own acts and omissions, and not those 

of each other. DTTL does not provide services to clients. Please see www.deloitte.com/about to learn more. 

 

Deloitte Asia Pacific Limited is a company limited by guarantee and a member firm of DTTL. Members of Deloitte Asia Pacific 

Limited and their related entities, each of which are separate and independent legal entities, provide services from more than 

100 cities across the region, including Auckland, Bangkok, Beijing, Hanoi, Hong Kong, Jakarta, Kuala Lumpur, Manila, 

Melbourne, Osaka, Seoul, Shanghai, Singapore, Sydney, Taipei and Tokyo. 

 

About Deloitte Thailand 

In Thailand, services are provided by Deloitte Tax (Thailand) Co., Ltd. and its subsidiaries and affiliates. 

 

file:///C:/Users/tpornsagunpaisarn/AppData/Local/Microsoft/Windows/INetCache/Content.Outlook/HAKEHKD4/sdong@deloitte.com
https://www2.deloitte.com/global/en/pages/about-deloitte/topics/dbriefs-asia-pacific.html
https://www2.deloitte.com/sg/en/pages/tax/articles/the-future-of-tax-and-legal.html
https://www2.deloitte.com/global/en/pages/tax/articles/deloitte-tax-at-hand.html
mailto:aloh@deloitte.com
https://www.facebook.com/DeloitteThailand/
https://www.instagram.com/deloittethailand/
https://twitter.com/Deloitte
http://www.linkedin.com/company/deloitte
http://www.pinterest.com/deloitte/
mailto:info_th@deloitte.com


This communication contains general information only, and none of Deloitte Touche Tohmatsu Limited (“DTTL”), its global 

network of member firms or their related entities (collectively, the “Deloitte organization”) is, by means of this communication, 

rendering professional advice or services. Before making any decision or taking any action that may affect your finances or 

your business, you should consult a qualified professional adviser.  

 

No representations, warranties or undertakings (express or implied) are given as to the accuracy or completeness of the 

information in this communication, and none of DTTL, its member firms, related entities, employees or agents shall be liable 

or responsible for any loss or damage whatsoever arising directly or indirectly in connection with any person relying on this 

communication. DTTL and each of its member firms, and their related entities, are legally separate and independent entities. 

 

© 2025 Deloitte Tax (Thailand) Co., Ltd. 

 

 

 


